
 
 
 
Aan:  College van B&W van de gemeente Venlo 
Van:   Fractie EENLokaal 
Betreft:  Schriftelijke vragen ex. Artikel 44 reglement van orde 
Venlo:   17 februari 2024 
Onderwerp:  Zwembad Blerick 
 
Geacht college, 
 
In de Limburger van 8 februari lazen wij dat de oplevering van het nieuwe zwembad in Blerick 
met een klein half jaar vertraagd wordt. Geïnteresseerde bedrijven krijgen langer de tijd om in 
te schrijven voor de aan te leggen installaties. De bedrijven vragen zich vooral af hoe ze de 
door de gemeente gewenste extra duurzaamheid moeten inpassen. Ook de verdeling van de 
risico’s tussen gemeente en marktpartijen is onderwerp van discussie. Welke risico’s dat exact 
zijn, kan een woordvoerder van de gemeente niet zeggen. De inschrijfdatum is daarom 
verlengd tot medio maart. De opleverdatum verschuift daardoor naar eind 2025 in plaats van 
voor de zomer van dat jaar.  
 
Vraag 1: wat zijn de risico's waarover geen toelichting kan worden gegeven en hebben deze 
een mogelijk negatief effect op de Venlose begroting voor de komende jaren, als marktpartijen 
deze niet voor hun risico en rekening willen nemen? 
 
Vraag 2: bent u ervan overtuigd, in aansluiting op vraag 2, dat de inschrijving en de daaraan 
verbonden voorwaarden realistisch zijn voor marktpartijen, en zo ja, waarom? 
 
Vraag 3: bent u met ons van mening dat het Buitenbad Groot Venlo een belangrijke pijler is in 
Venlo, en in Blerick het bijzonder, waar het een waardevolle functie heeft in het binden van 
inwoners uit alle lagen van de bevolking en inwoners met een kleine beurs tóch de 
morgelijkheid biedt om een beetje “op vakantie” te kunnen gaan, en zo nee waarom niet? 
 
Stichting Buitenbad Groot Venlo, heeft, net als vele andere fundamenteel noodzakelijke 
activiteiten in onze stad, grote moeite om vrijwilligers structureel aan zich te binden en de 
exploitatie jaar op jaar rond te krijgen. Deze vertraging betekent ook voor het Buitenbad dat er 
op een later moment gestart kan worden met de activiteiten.  
 
Vraag 4: heeft u enig inzicht wat dit voor de exploitatie van het Buitenbad betekent, heeft u 
hierover overleg met het Buitenbad? 
 
Vraag 5: vindt u het een verantwoordelijkheid van de gemeente om het voorbestaan van het 
Buitenbad te waarborgen, en zo nee, waarom niet? 
 
Vraag 6; kunt u, in opmaat naar de komende Kadernota en de daaropvolgende 
Programmabegroting, ons adviseren op welke wijze de gemeenteraad van Venlo kaders kan 
vastleggen voor een toekomstbestendig Buitenbad Groot Venlo, en wat daarvan de structurele 
financiële gevolgen zullen zijn? 
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